
Skupščina delničarjev Luke: novi
nadzorniki, G. G. Mišic najbrž ostaja
Q NATAŠA KOE AZIJA,

TANJA SMREK AR ISKRIC

Med novimi imeni za nadzorni
svet Luke Koper so v igri Alen-
ka Žnidaršič Kranjc, predse-
dnica uprave Skupine Prva,
Elen Twrdy, dekanica fakulte-
te za pomorstvo, Rado Antolo-
vič, nekdanji favorit za vodenje
Luke, kije od junija zaposlen v
Port of Dubai, in Žiga Škerjanec,
vodja pravne službe Soda.

Alenka Žnidaršič Kranjc na naša
vprašanja ni hotela odgovarjati, na-
potila nas je na Luko Koper, Elen
Twrdj' pa nam je potrdila, da je v
igri za nadzorni svet. Rado Antolo-
vič pravi, daje pripravljen sodelo-
vati, in napoveduje, da bi Gašparja
Gašparja Mišica pustil v upravi, ker
je bilo v zadnjem času preveč zame-
njav vodstva, postavil pa bi mu jas-
ne finančne, tehnične in operativne
kazalce poslovanja ter jih spremljal.
Po njegovi oceni je tudi običajno, da
ima uprava pravne, finančne in ka-
drovske omejitve pooblastil ter da
mora za večje posle pridobivati so-
glasja nadzornikov. Žiga Škerjanec
za pojasnila ni bil dosegljiv.

Zelo verjetno je, da se bo To-
mažu Kuntariču iz Soda in Borisu
Popoviču, županu mestne občine
Koper (MOK), ki je 3,34-odstotna
lastnica Luke Koper, uspelo dogo-
voriti, da bo med nadzorniki osta-
la Sabina Mozetič, sicer direktorica
občinske uprave MOK.

Zamenjava po treh mesecih
Čeprav so bili zdajšnji predstavni-
ki kapitala v NS Luke Koper ime-
novani julija letos, jih delničarji po
treh mesecih že odstavljajo. Po ob-
javljenem dnevnem redu skupšči-
ne naj bi delničarji odpoklicali Di-
na Klobasa, ki je odstopil, Nikola-
ja Abrahamsberga, Vinka Možeta,
AndrejaGodcaJordanaKocjančiča
in Sabino Mozetič. Spomnimo, Jor-
dan Kocjančič je bil sicer tudi pod-
predsednik nadzornega sveta Pro-
banke, Id je šla prejšnji mesec v li-
kvidacijo. Kot nova imena so v va-

bilu omenjeni Tomaž Kuntarič, Ma-
tej Runjak, Matej Pire, Mitja Svoljšak
in Mateja Lovšin Hei ic - vsi iz Soda,
vendar bo Sod na skupščini predla-
gal druga imena nadzornikov. Sod
je do zdaj na vseh skupščinah Luke
z odločitvami odlašal do zadnjega
trenutka, delno zaradi političnega
usklajevanja, na splošno pa zaradi
kaotičnega upravljanja podjetij v
državni lasti.

Mišica je bilo lažje imenovati,
kot ga bo zamenjati
Prvotni namen Sodovega sklica da-
našnje izredne skupščine je bil za-
menjava nadzornikov, novi nad-
zorniki naj bi nato zamenjali G. G.
Mišica. Vendar pa je v zadnjih te-
dnih predsednik uprave Soda To-
maž Kuntarič obrnil ploščo. Že sre-
di septembra je enfant terrible slo-
venskega menedžmenta G. G. Mišic
za Kuntariča postal manjše tvega-
nje za Luko Koper od tveganja spo-
ra lastnikov z lokalno skupnostjo in
sindikati. Od takrat velja, daje tre-
ba Mišiču dati priložnost. Spomni-
mo: nekdanji nepremičninski pod-
jetnikG.G.Mišičnimaizkušenjzvo-
denjem velikih sistemov, nima izku-
šenj iz logistike, v Luko pa je pres-
topil neposredno iz kabineta pred-
sednice vlade, kjer je bil državni se-
kretar. Njegovoimenovanje je pred-
sednica vlade označila za nedopust-
no, Igor Lukšič iz SD je zahteval od-
zivSoda,nadzornikovin vlade, ena-
ko sta zahtevala tudi Kari Erjavec iz
Desusa in Gregor Virant iz DL. Go-
ran Klemenčič, predsednik proti-
korupcijske komisije, je ocenil, da
je Mišic simptom sistemske in poli-
tične korupcije ter naveze politike
in ozkih interesnih skupin, ki uprav-
ljajo velik del slovenskega gospodar-
stva in finančnega sistema, s tem pa
pripomorejo k moralnemu in go-
spodarskemu propadu Slovenije.

Če ne vseh, bodo imenovali
vsajenega
Za ustoličenje Mišica je bil odloči-
len glas Dina Klobasa, kije kot pred-
stavnik kapitala 26. avgusta poleg
predstavnikov, zaposlenih v NS, in
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HI Rado Antolovič di-
rektor P & O Maritlme,
DPVVorld: »V kratkem
času je bilo veliko za-
menjav vodstev v Luki

dajmo upravi nekaj mesecev časa, na
se dokaže. Pomembno pa je natančne
določiti realne finančne, operativ-
ne in tehnične kazalce ter jih spre-
mljati. Prebral sem, da hoče G. G. Mi-
šic odpreti še dva vhoda v Luko. Vpra
sati je treba, koliko to stane, kakšne
bodo koristi in koliko novih delovnih
mest bodo s tem ustvarili. Rad bi videl
načrt Luke za deset let«

HI Matej Justin, ana-
litik Alte: »Luka Koper
je imela v prvi polovi-
ci letasolidne poslov-
ne rezultate. Poveča-

li so se prihodki in neto dobiček. V naši
zadnji analizi smo tako delnico Luke
Koper ovrednotili na 12,8 evra. Dob-
re rezultate jezasenčil prihod Gašparja
Gašparja Mišica na položaj predsedni-
ka uprave, zaradi česar jedelnicaLuke
Koper močnejeupadla. Kmaluza tem
sta bili tudi napovedani izredna skup-
ščina inzamenjava nadzornikov, kar je
povzročilo špekulacije za zamenjavo
nove uprave. Glede na zdajšnje razme-
re in dozdajšnje upravljanje državnega
premoženja je izid skupščine pravza-
prav povsem negotov. Razrešitev upra
ve bi sicer glede na odziv po imenova-
nju lahko pozitivno vplivala na delni-
co, vendarboznova prišlo v ospred-
je vprašanje, kdo bo vodil Luko Koper.
Tako odvračamo vlagatelje.«

Sabine Mozetič iz MOK glasoval za
Mišica. Klobas jesicer kariero gradil
v lani likvidiranem koprskem To-
mosu; zdaj se v Hidrii, kije odkupi-
la blagovno znamko Tomos, ukvar-
jas posli, povezanimi z dvokolesni-
ld. Zaradi pritiskovmedijevin politi-
ke je 6. septembra odstopil. Zaradi
Klobasovega odstopa Mišic še zdaj
nima podpisane pogodbe o zaposli-
tvi, v Luki Koper pa mu pred tem ne
morejo izplačati plače.

Še vedno obstaja manjša verje-
tnost, da državi danes ne bo uspe-
lo zbrati 75-odstotne večine za za-
menjavo vseh nadzornikov. Tokrat
so se namreč po naših informaci-
jah aktivirali mali delničarji na Pri-
morskem, Id so pospešeno zbirali
pooblastila za skupščino. V tem pri-
meru bodo na skupščini imenovali
le enega nadzornika, Id bo nadome-
stil Dina Klobasa. Država ima v ne-
posredni lasti 51 odstotkov Luke Ko-
per, Sod ima 11,13 odstotka, Kadima
4,98, skupaj 67,11 odstotka. To po-
meni, da bo moral Sod pritegniti tu-
di male delničarje, ti pa so že deležni
pozornosti interesov koprske struje.

Mišičbomordadobilletodničasa
Zamenjava uprave zdaj ni več ta-
ko aktualna kot pred mesecem
dni. Nadzorniki naj bi težko našli
krivdne ali poslovne razloge za Mi-
šičevo razrešitev. Za pomiritev jav-
nosti bodo upravi omejili poobla-
stila pri podpisovanju pogodb brez
soglasja NS in Mišiču postavili jas-
ne cilje ter mu dali čas, da jih prep-
riča. Govori se tudi o možnosti, da
v upravo imenujejo dodatnega čla-
na. Je današnja izredna skupščina,
ki jo je ob paniki imenovanja Miši-
ca sklical Sod, zapravljanje denar-
ja in časa? Za zdaj je jasno, da skup-
ščina delničarjev z vsemi objavami
in honorarji za vodenje stane nekaj
deset tisoč evrovin da je to že tretja
letošnja skupščina v Luki, kjer zad-
nja leta ob pogostih zamenjavah vla-
de prevladuje upravljavsko-politični
kaos. Delničarjih! javnostbodo pos-
topoma spoznali, daje bilo sporno
imenovanje Mišica bolj preprosto,
kot bo njegova zamenjava.
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